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College van Burgemeester en Wethouders 

 
Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp:  Studentenkamers, stand van zaken 
 

Venlo, 21 augustus 2023 
 

Geacht college, 
 
In het Meerjarenprogramma Venlo Studentenstad 2021-2023 (RIB 2021-164, d.d. 16-12-2021) zet u 
uitgebreid uiteen wat nodig is voor de ambitie om van Venlo een echte studentenstad te maken. Met 
name de huisvesting wordt uitgebreid omschreven. Van de noodzaak een Centraal 
studentenhuisvestingaanbod tot aan, naar voorbeeld van bijvoorbeeld Maastricht, een digitale en 
transparante check vanuit het studenteninformatiepunt (via Check Venlo) 
 
Op vrijdag 18 augustus lezen wij in de media dat het louter goede plannen waren maar er fysiek geen 
studentenkamers zijn toegevoegd aan het aanbod in Venlo. Alle inspanningen van de 
‘Kwartiernmaker’ ten spijt, de kamernood voor studenten is onverminderd hoog. Voorwaar geen 
visitekaartje voor een echte studentenstad in de dop. 
 
Dit roept bij de Fractie Bastiaans enkele vragen op. 
 

1. Kunt u aangeven waarom u nu pas via de media melding maakt van het falen van het beleid 
terwijl dit eind december 2022 voor u al duidelijk was? Waarom heeft u toen de Raad 
hierover niet geïnformeerd? 

2. Op 24 april jl. is in het Presidium een voorstel besproken hieromtrent, sindsdien is er 
‘radiostilte’. Wat heeft u in de tussentijd ‘achter de schermen’ gedaan? 

3. Het nieuwe collegejaar 2023-2024 is van start gegaan. Welke kamergarantie heeft u 
afgegeven of kunt u afgeven aan de nieuwe lichting studenten die in Venlo gaan studeren? 

4. Hebt u over het studentenkamer-beleid met de opleidingsinstituten gesproken? Zo ja, komt 
u met een gezamenlijk plan? 

5. Sinds wanneer is de ‘kwartiermaker’ in dienst? Wat zijn/waren de targets/doelstellingen en 
wat zijn de gemaakte kosten tot nu door deze ‘kwartiermaker’? Graag een duidelijk 
overzicht. 

 
Mevrouw Rianne Letschert sprak eerder over een combinatie van studeren-wonen-leven op de 
Brightland Campus naar Amerikaans voorbeeld. In mijn woordmelding op 29 juni 2022, agendapunt 
4.3, heb ik hier ook over gesproken en aangegeven dit een interessante ontwikkeling te vinden voor 
o.a. het oplossen van het (toekomstige) huisvestingsprobleem. 
 

6. Wat heeft u of de Kwartiermaker gedaan met het idee van mevrouw Rianne Letschert? 
7. Zou snelle huisvesting, tijdelijk of permanent op het Kazerneterrein Fase 1 inpasbaar zijn? Zo 

nee waarom niet? Op deze manier kunnen we in ieder geval uitstralen dat onze ambities 
voor Venlo Studentenstad serieus zijn en dat we er werk van maken. 

 
Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
Fractie Bastiaans 
Peter Bastiaens 
 


